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        Referat fra Ordinær generalforsamling d. 10.03.2020 kl. 19.30 

 
Formanden Henrik Nordtorp bød velkommen ifølge den udsendte dagsorden skulle 
følgende besluttes: 

 

 

1. Valg af dirigent – Henrik Nordtorp blev valgt 

2. Valg af referent – Henning Andersen, HA, 107 blev valgt, der var dog en 
bemærkning til den udsendte indkaldelse, der var uden dato, men 
indkaldelsen blev accepteret. 

3. Bemærkninger til referat fra sidste års generalforsamling – ingen 

4. Formandens beretning – formanden uddybede beretningen med yderlige en 
oplysning, at nu var der åbnet for at 3. part nu kan få adgang til at forsyne 
f.eks. med bredbånd. I den forbindelse vil bestyrelsen arbejde på 
vedtægtsændringer for alle brugere af foreningens antenneanlæg skal betale 
til vedligehold af anlægget. Derud over blev det oplyst, at der var en dårlig 
forbindelse hos et medlem, 409, og at der nu var et tilbud på at udbedre 
skaden. HA spurgte ind til den problematiske forbindelse, og mente samtidigt 
at det vist var en meget gammel skade som ejeren af 409 var bekendt med. 
Fejlen skal findes og hvis skaden er inde på ejerens grund må skade således 
udbedres for hans regning eller vores forsikring. Det undersøger formanden. 
Vi talte også om at det muligvis kunne være fornuftigt at få et ekstra tilbud på 
at udbedre skaden. Det undersøges. 

5. Fremlæggelse af regnskab – kassereren gennemgik regnskabet og der var kun 
spørgsmål af oplysende art. 

6. Fastsættelse af medlemsbidrag – budgettet blev gennemgået og forhøjelsen 
blev begrundet og accepteret.  

7. Valg af formand – Henrik Nordtorp blev valgt 

8. Valg af kasserer – Regina 109 blev valgt 

9. Valg af 2 suppleanter – Rikke blev genvalgt og Henning 107, blev også valgt. 

10. Valg af revisorsuppleant – Søren 305 blev genvalgt. 

11. Indkomne forslag – der var kun forslag fra bestyrelsen om at sætte bidraget 
op til kr. 2635,00. Det blev godkendt under fremlæggelse af budgettet. 

12. Eventuelt – der var kun almindelig snak om løst og fast. 

 

Der manglede blot et punkt i dagsordenen nemlig Valg af revisor. Og det ville 
Regina undersøge om den tidligere revisor Jeanett 101 ville fortsætte med at 
være og i så fald er hun valgt. 

 

 


